
 

 

Treść interpelacji radnego Rafała Romanowskiego w sprawie połączeń Kolei 
Mazowieckich na linii Warszawa Gdańska-Działdowo (E65) 
w związku z wykonywanym mandatem radnego sejmiku województwa mazowieckiego za Pańskim 
pośrednictwem składam następującą interpelację. 
W lutym br. pojawiły się problemy i trudności w prawidłowym funkcjonowaniu połączeń Kolei 
Mazowieckich na linii Warszawa Gdańska-Działdowo (E 65) wnoszę o przedstawienie 
szczegółowej informacji na temat przyczyn problemów w prawidłowym funkcjonowaniu połączeń 
kolejowych Kolei Mazowieckich w lutym br. w czasie zmiennych warunków atmosferycznych. 
1) Jakie były powody dużych opóźnień połączeń w godzinach szczytu? 
2)Czy tabor Kolei Mazowieckich jest prawidłowo dostosowany do zimowych warunków 
atmosferycznych? 
3)W jaki sposób Koleje Mazowieckie chcą przestrzegać obowiązujących obostrzeń przeciw 
pandemicznym w sytuacji, gdy opóźnienia połączeń powodują, iż postępuje kulminacja pasażerów 
w godzinach szczytu? 
4)Czy w związku z ww. sprawą Zarząd Kolei Mazowieckich przewiduje rekompensaty finansowe 
dla pasażerów? 
5)Czy aktualnie Zarząd Kolei Mazowieckich rozważa podnoszenie ewentualnych cen biletów 
pasażerskich w związku obecnie trwającym kryzysem? 

 
  
  

 
  


